
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 1. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 177
Hvor meget har danske børsnoterede aktieselskaber udbetalt i udbytte og
brugt på aktietilbagekøbsprogrammer – set som andel af deres overskud efter
skat? Oplysninger bedes givet for hvert år siden 2001og oplyst i milliarder kro-
ner.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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